

## SHAW COLLEGE TOASTMASTERS CLUB

@cuhksctmc

@cuhksctmc

Toastmasters Internationl is a non-profit, educational organization that has helped people from diverse backgrounds become more confident speakers, communicators and leaders.



THURSDAY 8:00 - 10:00 PM HKT

## MEMBERSHIP DEADLINE

**30TH SEPTEMBER** 

Scan the QR code to apply for membership.

## **Shaw College Toastmasters Club Member Recruitment**

Whether you are new to public speaking, have prior experience and aspire to learn more, or simply looking to make new friends, it is in our best interest to welcome you to our club! We promote a fun, casual, yet stimulating learning environment. We offer training, an extensive curriculum, and opportunities to compete in local and international tournaments if you feel up for the challenge.

We have expansive access to the Toastmasters network as a college club, connecting us to hundreds of clubs across the bay area. Here, at Shaw College Toastmasters Club, we present the opportunity to expand and diversify your social network by engaging in joint meetings and visiting other university clubs and corporate-based ones like Morgan Stanley and JP Morgan.

Suppose you are interested in developing leadership; the college and Toastmasters organization recognizes the role of club officer and pathway project completions to facilitate the leadership skills you wish to practice.

To get to know you a little better, please consider filling in this google form with the details on the membership procedure included: <a href="https://tinyurl.com/54dazwd4">https://tinyurl.com/54dazwd4</a>. We are open for application now, and membership applications will be accepted until the <a href="deadline of Thursday">deadline of Thursday</a>, <a href="30th September">30th September</a>.

If you have any inquiries regarding club membership, do not hesitate to contact us via email and follow our socials to keep updated on upcoming meetings.

We hope you will consider joining us, and we look forward to seeing you all soon!

Toastmasters' International website: https://www.toastmasters.org/

Our Email: <a href="mailto:shawcollegetmc@gmail.com">shawcollegetmc@gmail.com</a>

Our Facebook page: <a href="https://www.facebook.com/cuhksctmc/">https://www.facebook.com/cuhksctmc/</a>
Our Instagram: <a href="https://www.instagram.com/cuhksctmc/">https://www.instagram.com/cuhksctmc/</a>

## 逸夫書院國際演講學會員招募

你是否期望提升語言表達能力,學習高級演講技巧?你是否期待擴大社交面, 交到新朋友?逸夫書院 Toastmasters Club 誠心歡迎你的到來!我們的演講氛圍有趣、 隨意、富有批判性,並為你提供英語演講培訓和參與本土/國際大賽的機會。

作為書院學生團體,我們與其他書院、大學的學生團體保持緊密聯繫,定期舉辦聯合會議和訪問活動,港大、科大、浸大等都是我們的夥伴;我們與 MBA 團體、企業團體也經常開展交流活動,如摩根士丹利、摩根大通。在這裏,你可以結識來自不同背景的志同道合的朋友。

此外,新的管理團隊可以得到 Toastmaster International 和書院的認可,證明管理團隊的領導力。

如果你對我們有興趣,歡迎填寫報名表 https://tinyurl.com/54dazwd4,讓我們也對你有更多了解!會員現已開放申請,截止日期為9月30日(週四)。

如有任何問題,歡迎你通過電子郵件、Instagram或 Facebook 聯繫我們。期待你的加入!

Toastmasters' International website: <a href="https://www.toastmasters.org/">https://www.toastmasters.org/</a>

Our Email: <a href="mailto:shawcollegetmc@gmail.com">shawcollegetmc@gmail.com</a>

Our Facebook page: <a href="https://www.facebook.com/cuhksctmc/">https://www.facebook.com/cuhksctmc/</a>
Our Instagram account: <a href="https://www.instagram.com/cuhksctmc/">https://www.instagram.com/cuhksctmc/</a>